

A woman is shown in profile, looking upwards and to the right. She is wearing a thick, white fur hood that covers her head and neck. The background is a soft, light blue gradient. The overall mood is serene and elegant.

LE

LA

NA

M A G A Z I N E





# LA GREEN TEAM

## GREEN TEAM

Une série limitée du putter Phoenix, “Born by ValGrine”, vient de voir le jour. Pièce de maître.

*A limited edition series of Phoenix putters, Born by ValGrine, has arrived and is nothing short of a masterpiece.*

Il est édité par la manufacture ValGrine. Putter d'exception, Phoenix est paré de toutes les grâces et de toutes les vertus. La chose n'a rien de surprenant, ValGrine, labellisée “Entreprise du Patrimoine Vivant”, représentant le nec plus ultra en matière de produits de golf haut de gamme. Au cœur de ses ateliers, se perpétue une tradition d'excellence, qui pourrait se résumer ainsi : “Noblesse oblige”. Un degré d'exigence qui vaut à la maison son passeport

pour “Les sommets de la créativité”. Organisée par Jean-Christophe Chopin via Born, sa société, la manifestation célèbre pendant l'hiver les acteurs les plus en vue des métiers d'art. Elle se déroule à Courchevel, sous un chapiteau en forme de structure pyramidale pharaonique de 600 m<sup>2</sup>, baptisé The Born Pyramid. Présenté sur place, Phoenix, pour l'occasion, fait l'objet d'une série limitée, “Born by ValGrine”. Un must !

*Created under the watchful eye of ValGrine, the Phoenix is an exceptional putter that has the last word in elegance and utility. Yet this is no great surprise in that ValGrine - a certified, Entreprise du Patrimoine Vivant (“Living Heritage Company”) - represents the cutting edge of top-of-the-range golf equipment. Its workshops are the continuation of a tradition of excellence summed up in two words: noblesse oblige. The company's remarkable rigour has earned it its place at Les Sommets de la Créativité, organised*

*by Jean-Christophe Chopin via his company Born. This winter event celebrates famous craftsmen and takes place in Courchevel under a 600 m<sup>2</sup> marquee in the shape of an ancient pyramid known as The Born Pyramid. For this special occasion, the Phoenix putter will be presented in a limited edition series, Born by ValGrine. It is a guaranteed must-see.*



Le putter Phoenix



# VALGRINE

EXCLUSIVE & LUXURY FRENCH PUTTER



Cupidon Haute Création

NEW YORK – PARIS – COURCHEVEL

**BORN.** THE BORN *Pyramid* Courchevel 1850

+33 477 479 513 – [www.valgrine.fr](http://www.valgrine.fr) – [contact@valgrine.fr](mailto:contact@valgrine.fr)

VALGRINE



LA PERLA



VALENTINO



JITROIS



DIOR



*BLUE NIGHT*

# NUIT BLEUE

MILADY



ESCALES



YVES SALOMON

